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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL NR.105 
încheiat astăzi, 13 septembrie 2021, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare desfășurată prin mijloace 
electronice (on-line). La această ședință s-au conectat pe platforma on-line pusă la 
dispoziție de Consiliul Județean Argeș 27 de consilieri județeni, fiind absenți 
doamnele consilieri județeni Marilena Steluța Ionescu , Liliana Maria Turturoiu și 
domnii consilieri județeni Bogdan Angelin David, George Dan Giuclea, Manuel 
Tică și Cristian George Zidaru, deci şedinţa este statutară. 

       La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bună ziua, începem cu prezența. Mînzînă Ion 
prezent. Dl Bughiu Adrian Dumitru ?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 
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Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Nițescu Eleodor Olavi  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna  Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Dl Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian?  

Dl consilier județean Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tică Manuel ?  

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Zidaru Cristian George? 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Stimați colegi , avem pe ordinea de zi două puncte. 
Discuții ? Comentarii? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatelor concursului pentru ocuparea funcției de medic șef 
laborator – Laborator Analize Medicale din cadrul Spitalului de Pediatrie Pitești.   
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 

Discuții? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Domnule Președinte, nu referitor 
la acest concurs, tinând cont de faptul că numărul de pacienți cu Covid crește și 
îmi aduc aminte că în ședințele anterioare am mai aprobat niște posturi, 
transformări, de biolog, mă gândesc că sunt cei care testează probele acelea 
pentru Covid și aș vrea să știu ce se întâmplă. Aș vrea să știu ce se întâmplă, 
suntem pregătiți, am văzut că s-au preschimbat niste posturi dar nu au avut loc 
și concursurile. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Din informatiile pe care le am la dispoziție suntem 
pregătiți, așa cum am fost și până acum, marea noastră problemă este lipsa 
cadrelor medicale, avem adrese înaintate către Ministerul Sănătății, către 
Comitetul Național pentru Situații de Urgență pentru a găsi modalitatea prin 
care să ocupăm posturi. Solicităm medici ATI, medici infecțioase, rezidenți, 
etc. La ora aceasta avem un deficit de medici ATI, Spitalul Județean Argeș este 
acoperit, alte spitale care lucrează tot în felul acesta mai au mici probleme. 
Sperăm să le rezolvăm în timp așa cum le- am rezolvat și până acum și printr-
un efort al celor implicați în această pandemie. Sigur, niciodată nu putem spune 
că suntem pregătiți, am crescut numărul paturilor la ATI, luăm măsurile 
necesare pentru valul 4. Sper să trecem cel puțin la fel de bine ca și perioada 
trecută. Este adevărat, asta înseamnă costuri suplimentare pentru Consiliul 
Județean Argeș, lucrurile acestea le știți și împreună cu dumneavoastră am 
străbătut acea perioadă, cu eforturi făcute, luând din alte capitole și ducând 
banii necesari către alte spitale ale județului Argeș, cele care sunt în prima linie 
Covid și aici mă refer la Spitalul Județean , Spitalul de Pediatrie , Spitalul 
Leordeni, Spitalul de la Valea Iașului dar și Spitalul de la Vedea, cu numărul 
de paturi aprobat de către Ministerul Sănătății.     
     
        Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.           
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          Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 207.    
 
 

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentatiilor tehnico-economice faza Proiect Tehnic + Detalii de 
executie si a Devizului General actualizat pentru obiectivul de 
investitii:”MODERNIZARE DJ 703B PĂDUREȚI (DJ679) – COSTEȘTI (DN 
65A), KM 48+975 – 59+287, L=10,312 KM LA LUNCA CORBULUI SI 
COSTESTI”.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții?  
 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan - Si aici aș avea două chestiuni, s-au 
ridicat problemele în comisia din care fac parte, ca o sugestie pe viitor, am 
ajuns la concluzie cu toții în comisie că ar fi mai bine perioada de garanție să 
fie ceva mai mare. Observăm că pentru această investiție, perioada de garanție 
este de 3 ani, poate o perioadă de 5 ani ar fi cu mult mai bună, pe de o parte, pe 
de altă parte factorii executivi de decizie din consiliul județean ne-au explicat 
la comisie că, din păcate, pe drumurile județene pe care consiliul județean le 
administrează, nu se respectă de către diferiți agenți economici tonajul maxim 
și atunci ar fi bine să existe o mai bună colaborare cu cei de la Poliție pentru că 
înțeleg că și din cauza aceasta drumurile județene se deteriorează foarte repede.  

 
 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Așa cum am mai spus în prezent 
lucrăm la un proiect de hotărâre, sper să fie toată lumea de acord, noi la 
Consiliul Județean Argeș n-am delegat încă atribuțiile de constatare a 
contravențiilor în ceea ce privește depășirile gabaritice , nu numai de tonaj dar 
și de volum, inălțime și tot ce vreți pe drumurile județene și cei de la drumuri 
județene nu pot să constate contravențiile, nu au voie să aplice sancțiun chiar 
dacă în mod evident se văd mașini care depășesc tonajul. Sper ca pentru 
următoarea ședință ordinară să-l depun pentru dezbatere și să vină toții colegii 
cu îmbunătațiri sau observații. În județele din jurul Argeșului, posibilitatea de a 
constata contravențiile a fost delegată de către Președintele Consiliului 
Județean prin hotărâre de consiliu.  
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Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Domnule Sofianu, până atunci o 
mai bună colaborare cu Poliția care în atribuții această verificare, care e de 
dorit. 
 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Ce înseamnă o mai bună 
colaborare cu Poliția? Noi consilierii să-i rugăm să constate? 
 
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan - Lucrurile stau în felul următor, în 
urma a ce ne-a explicat un director din cadrul consilului județean la comisie că 
există foarte multe abateri în sensul acesta și Poliția nu ia măsuri, atunci eu în 
calitate de consilier județean vin și spun această chestiune că ar fi bună, ca să 
existe o mai bună colaborare ar fi necesară.  
 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Sunt organe ale statului abilitate, cum spunea dl 
Ivan, care pot constata aceste lucruri, mai ales că o eventuală contravenție este 
venit la bugetul statului. Este Poliția, Autoritatea Rutieră Română, lucrurile 
acestea trebuie să le discutăm într-un parteneriat cu autoritățile statului mai 
alesc că … 
 
 
Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Dați-mi voie să vă explic, ARR-ul 
nu mai are atribuții de control de câțiva ani de zile, este ISCTR-ul, prin lege are 
numai pentru drumuri naționale, pe drumurile județene avetți dumneavoastră 
Președintele consiliului județean, teoretic, că niciun președinte de consiliu 
județean nu constată contravenții pe drumurile județene, dar trebuie să 
transmitem structurii de drumuri județene, regiei respectiv. 
 
Dl consilier județean Aurel Iacșa – L-aș ruga pe dl Ivan să vină cu chestiunea 
asta și în ATOP, din care face parte, pentru că anumite legi ale Codului Rutier 
în sensul acesta trebuie să existe, pentru diferența de tonaj, pentru diferența de 
gabarit. 
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Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Domnule Iacșa, cu mare plăcere, 
dar ședința de comsie a avut loc acum 3 zile. În prima ședință de ATOP sigur 
voi ridica problema aceasta . 
 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Mulțumesc. Toate lucrurile acesta pot fi 
reglementate. Asta însă nu ne scutește de faptul a fi într-o construcție a la 
meșterul Manole . Noi punem pe toate drumurile județene tonajul respectiv 
acceptat de lege și a doua zi ne trezim că trebuie să-l punem din nou și iarăși 
din nou. Din păcate asta este o problema gravă, mai ales că exista riscul cu 
aceste mari șantiere din județul Argeș să avem o deteriorare rapidă a tuturor 
drumurilor județene pentru că acolo se va veni cu un aport ce înseamnă pietriș, 
pământ și așa mai departe, fiecare firma va dori să supraliciteze utilajele pentru 
a obține un profit cât mai mare.  Aceste amendamente corecte și pertinente  le 
putem lua în discuție pentru viitor. Dacă sunt voturi împotrivă? Abțineri?  Vă 
mulțumesc. O zi plăcută.   
 
         Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 208.                   

         Ședinţa s-a încheiat la ora 12.15.   
 
 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 
Ion MÎNZÎNĂ 

 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


